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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen intézkedéseket tervez a kormány megvalósítani
a környezet védelme érdekében?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Audi gyárnak is helyt adó győri ipari park, Győrszentiván környékén, erős a 
környezetszennyezés és annak káros hatásai. A közelben élők körében tizenöt százalékkal magasabb
a daganatos megbetegedések száma, a vadászok is ugyanezen megbetegedések következtében 
elhullott állatok tetemeivel szoktak találkozni a környéken.

A környezet védelme, rehabilitációja céljából rendkívüli fontosságú lenne, egy telepített erdősáv 
ültetése, az ipari park szomszédságában, illetve célzott intézkedések, az emberek és állatok 
egészsége megőrzésének érdekében. 

Kérem Miniszter urat szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Milyen intézkedéseket tervez a kormány megvalósítani a környezet, illetve az ott élők védelme 
érdekében?

2.Megvalósul- e a szükséges erdősáv az ipari park szomszédságában, ha igen mikorra tervezik?

3.Milyen forrásból valósulna meg a beruházás?

4.Van –e lehetőség, illetve terveznek –e elhelyezni mérőállomást a környéken a káros anyagok 
koncentrációjának mérése végett?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)
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